



Date: 31 August 2026

التاريخ: 31 أغسطس 2026

**Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE**

**السادة /قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة الرقابة على عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة**

**Subject: Disclosure regarding ePointZero's
acquisition of a majority stake in Azura Power
Holding Limited.**

**الموضوع: إفصاح بخصوص استحواذ شركة إي بوينت زيرو
على حصة أغلبية في شركة أزورا باور القابضة المحدودة.**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In accordance with the disclosure requirements of the Abu Dhabi Securities Exchange, we hereby inform you that E Point Zero Holding RSC LTD ("ePointZero"), a subsidiary of Two Point Zero Group PJSC, has entered into an agreement to acquire a 90% stake in Azura Power Holding Limited ("Azura Power").

وفقاً لمتطلبات الإفصاح الخاصة بسوق أبوظبي للأوراق المالية، نحيطكم علماً بموجبه بأن شركة إي بوينت زيرو هولدينج ريسكركتد ليمتد ("إي بوينت زيرو")، وهي شركة تابعة لمجموعة تو بوينت زيرو ش.م.ع، قد أبرمت اتفاقية للاستحواذ على حصة بنسبة 90% في شركة أزورا باور القابضة المحدودة ("أزورا باور").

About ePointZero

نبذة عن إي بوينت زيرو

Founded in Abu Dhabi, ePointZero is a global platform investing in specialized energy infrastructure. The company deploys capital into the energy infrastructure that powers the modern economy, including pipelines, power generation, and energy storage assets. Through its operations and holdings, ePointZero plays a central role in enabling the systems that power electrification, support rising global demand, and enable the next generation of digital and industrial growth.

تأسست إي بوينت زيرو في أبوظبي، وهي منصة عالمية تستثمر في البنية التحتية المتخصصة للطاقة. تضخ الشركة رؤوس أموالها في البنية التحتية للطاقة التي تدعم الاقتصاد الحديث، بما في ذلك خطوط الأنابيب، ومحطات توليد الطاقة، وأصول تخزين الطاقة. ومن خلال عملياتها واستثماراتها، تؤدي إي بوينت زيرو دوراً محورياً في تمكين المنظومات التي تدعم التحول إلى استخدام الكهرباء، وتلبية الطلب العالمي المتزايد، وإتاحة المجال أمام الجيل القادم من النمو الرقمي والصناعي.

About Azura Power:

نبذة عن أزورا باور:

Azura Power operates 752 MW of operational capacity across three assets: Azura-Edo (461 MW, Nigeria), Tobene (116 MW, Senegal) and CTRG (175 MW, Mozambique), located in three of Africa's largest natural gas reserve markets. The assets are underpinned by long-term power purchase agreements. As a leading IPP in Africa with significant experience in the gas sector and development of energy projects, Azura's mandate is to enhance and expand its operational portfolio in alignment with Africa's energy transition. Azura Power also has an active development pipeline of more than 1.5GW consists of gas, renewable and BESS projects across the African continent.

تدير شركة أزورا باور قدرة إنتاجية تشغيلية إجمالية تبلغ 752 ميغاواط موزعة على ثلاثة مشاريع: أزورا-إيدو (461 ميغاواط، نيجيريا)، وتوبين (116 ميغاواط، السنغال)، وسي تي آر جي (175 ميغاواط، موزمبيق)، وتقع هذه المشاريع في ثلاثة من أكبر أسواق احتياطيات الغاز الطبيعي في أفريقيا. وتستند هذه المشاريع إلى اتفاقيات طويلة الأجل لشراء طاقة. وبصفتها شركة رائدة في مجال إنتاج الطاقة المستقل في أفريقيا، وتتمتع بخبرة واسعة في قطاع الغاز وتطوير مشاريع الطاقة، تتمثل مهمة أزورا باور في تعزيز محفظتها التشغيلية وتوسيع نطاقها بما يتماشى مع تحول قطاع الطاقة في أفريقيا. كما تمتلك أزورا باور محفظة نشطة من المشاريع قيد التطوير تتجاوز قدرتها الإجمالية 1.5 جيغاواط، وتشكل مشاريع



**T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491**



**A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi - UAE**

2pointzero.com





ePointZero is currently undertaking the required procedures to complete the transaction, subject to obtaining the necessary approvals from the relevant regulatory authorities.

في مجالات الغاز والطاقة المتجددة وأنظمة تخزين الطاقة بالبطاريات في مختلف أنحاء القارة الأفريقية.

تعمل إي بوينت زيرو حاليًا على استكمال الإجراءات اللازمة لإتمام الصفقة، وذلك رهناً بالحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات الرقابية المختصة.

Thank you and regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

DocuSigned by:
Samia Bouazza
55A45FF8F453418...

سامية بوعزة – الرئيس التنفيذي
Samia Bouazza – Chief Executive Officer

Copy to:
Capital Markets Authority (CMA)
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:
هيئة سوق المال
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة



T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491



A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi – UAE

2pointzero.com

